
SPRÁVA O ČINNOSTI A HOSPODÁRENÍ SLOVENSKÉHO FUTSALU  

za obdobie od Konferencie Slovenského futsalu v júni 2017 

 

Činnosť VV SF 

VV SF od volebnej konferencie v júni 2017 pracuje v novom zložení, pričom až 8 členov bolo zvolených vo voľbách po 

prvýkrát. Vo VV SF nie je obsadený post člena VV SF za komunitu trénerov. Činnosť VV SF v období od tejto konferencie 

prebiehala v štandardnom režime, počas tohto obdobia sa uskutočnilo 5 riadnych zasadnutí, ktoré boli doplnené 

množstvom oficiálnej emailovej komunikácie v prípadoch, keď nebolo nutné zasadať osobne a v konkrétnych prípadoch, 

pokiaľ to bolo potrebné, sa hlasovalo per rollam. Prehľad všetkých zasadnutí, vrátane informácií o hlasovaniach per rollam, 

je možné nájsť v zápisniciach, ktoré sú zverejnené na webstránke SF, v časti „Dokumenty“: 

http://www.futsalslovakia.sk/dokumenty/slovensk%C3%BD-futsal/v%C3%BDkonn%C3%BD-v%C3%BDbor-sf---

z%C3%A1pisnice-(funk%C4%8Dn%C3%A9-obdobie-2017---2021)/ 

K najdôležitejším úlohám bezprostredne po volebnej konferencii patrila príprava nového súťažného ročníka 2017/2018, kde 

významnú pozitívnu úlohu zohral novozvolený predseda Exekutívy súťaží SF M.Budáč. V tejto súvislosti bol novelizovaný 

Súťažný poriadok v podobe formálnych upresnení niektorých textov tak, aby ich aplikácia v praxi bola bezproblémová. 

Novelizovaná bola aj Príloha č. 3 Registračného a prestupového poriadku SFZ, ktorá bola už dlhšie komunikovaná aj 

v predchádzajúcom VV SF. Členovia VV SF schválili úpravu termínov letného a zimného registračného obdobia. Posunutím 

konca letného registračného obdobia na 31.10. sa vyšlo v ústrety požiadavkám klubov. Skrátením zimného registračného 

obdobia sa mala dosiahnuť vyššia regulárnosť súťaží v nadstavbových častiach. Upravená bola aj výška odstupného za 

amatérskych hráčov, kde boli ustanovené koeficienty pre úpravu základnej sumy odstupného tak, aby bol zohľadňovaný 

status hráča, ktorý je reprezentantom do 21 rokov, reprezentantom A-mužstva, alebo hráč s veľkým počtom štartov v 1.SLF. 

V tejto súvislosti treba uviesť, že neskoršia účinnosť tejto prílohy bola spôsobená tým, že ide o súčasť materiálu SFZ, ktorý 

musí schvaľovať VV SFZ a ten počas leta nezasadal. 

Bezprostredne po konferencii bol rozpracovaný návrh koncepcie rozvoja futsalu, s ktorou sa stotožnila Konferencia SF 2017, 

do koncepčného dokumentu Strategický plán rozvoja futsalu na obdobie 2017 – 2021 a tento dokument bol postúpený na 

SFZ tak, aby sa tento náš futsalový strategický plán stal súčasťou strategického plánu SFZ a nahradil tak dovtedajšie „nič“ 

v strategickom pláne SFZ. 

Významnú úlohu zohral VV SF v oblasti vzdelávania trénerov futsalu. Po viacerých pracovných stretnutiach so zástupcami 

SFZ (Zs.Pakusza, J.Greguš, J.Kliment) počas leta 2017 bolo rozhodnuté o zavedení dvoch nových futsalových trénerských 

licencií – „SFZ Futsal“ a „UEFA Futsal B“ a na podnet predsedu SF technický riaditeľ SFZ J.Greguš predložil návrh smernice 

SFZ o vzdelávaní trénerov futbalu a futsalu, ktorá prešla pripomienkovacím konaním v radoch členov VV SF a ku ktorej bolo 

spracované Usmernenie upresňujúce proces získavania trénerských licencií vo futsale a proces ich aplikácie v súťažiach SF. 

Výsledkom dohody je spustenie projektu licenčného vzdelávania v závere sezóny 2017/2018 (licencia „SFZ Futsal“). 

Do štandardného režimu príprav novej sezóny opätovne zasiahli úkony L.Križana, ktoré dospeli až do vážnych atakov na 

vedenie SF prostredníctvom iných orgánov a médií. V októbri 2017 sa dokonca zasadnutie VV SFZ zaoberalo podnetom 

p.Križana, aby SFZ okamžite ukončil poskytovanie finančných prostriedkov SF, aby pozastavilo členstvo SF v SFZ a následne 

aby konferencia SFZ zrušila riadne členstvo SF v SFZ. Toto zasadnutie, o ktorom predstavitelia SF neboli ani len informovaní, 

prijalo závažné uznesenia vplývajúce na riadny chod SF. Vedenie SF sa v tejto súvislosti zhodlo na tom, že postoj a konanie 

SFZ nie je v súlade so zmluvou o vzájomnej spolupráci, uskutočnilo sa viacero komunikácií, dokonca na úrovni právnikov 

oboch organizácií. L.Križan predložil množstvo ďalších podnetov aj hlavnej kontrolórke športu, kontrolórovi SF, kontrolórovi 

SFZ, generálnemu sekretárovi SFZ, Disciplinárnej komisii SFZ, Odvolacej komisii SFZ. V súlade s požiadavkami príslušných 

orgánov konajúcich v týchto podnetoch poskytol SF maximálnu súčinnosť prostredníctvom predsedu SF alebo predsedu 

Exekutívy SF, a to poskytnutím stanovísk či predložením požadovanej dokumentácie. V tejto súvislosti boli na žiadosť 

generálnemu sekretárovi SFZ poskytnuté všetky požadované informácie a dokumenty. Kontrolór SFZ ešte pred konaním 

spomínaného zasadnutia VV SFZ vykonal kontrolu v SF, na ktorú bol vyzvaný generálnym sekretárom SFZ, a to 

s jednoznačným záverom, že procesy riadenia v SF sú štandardné a nie je absolútne žiadny dôvod na to, aby SF stratil 

oprávnenie byť prijímateľom verejných prostriedkov, aby mu bolo pozastavené či zrušené členstvo v SFZ. Žiaľ celá táto 

situácia dospela do stavu, kedy bolo potrebné viac chodiť po úradoch, ako pripravovať športové akcie, a celá záležitosť 



negatívne ovplyvnila ďalšie dianie v SF. SF bol nútený urobiť viacero právnych analýz a právnych krokov, nakoľko tu bolo 

dokonca podozrenie z naplnenia skutkovej podstaty trestného činu ohovárania podľa § 373 Trestného zákona.  

Dôležitou úlohou, ktorá stála pred novým vedením SF, bolo uzavretie zmluvy o vzájomnej spolupráci so SFZ na ďalšie 

obdobie, keďže platnosť doterajšej zmluvy vypršala k 31.12.2017. SFZ predložil v novembri 2017 návrh 10-15%-ného 

navýšenia finančného príspevku, s čím VV SF nesúhlasil a predložil vlastné požiadavky tak, že definoval cieľové sumy 

a navrhol postupné približovanie sa k týmto cieľovým hodnotám zabezpečujúcim dôstojný rozvoj futsalu na Slovensku. SFZ 

vyslovil nesúhlasné stanovisko k nášmu návrhu a súčasne informoval, že SFZ z dôvodu ich volieb prezidenta nie je 

pripravené podpísať zmluvu skôr ako vo februári 2018 po konferencii. To však dostávalo SF opäť do situácie finančného 

nekrytia podujatí od začiatku roku, čo však predstaviteľov SFZ nezaujímalo. SF v tejto súvislosti s cieľom zodpovedného 

prístupu k športu predložil SFZ návrh osobitného režimu financovania futsalu („fakturácia futsalu cez SFZ“) až do okamihu 

podpísania novej zmluvy, s čím po viacerých rokovaniach SFZ súhlasil a v tomto režime fungujeme doposiaľ. Do 

problematiky uzavretia zmluvy nakoniec negatívne zasiahlo aj januárové rozhodnutie MŠVVaŠ SR, ktoré na podnet L.Križana 

rozhodlo o pozastavení financovania futsalu z dôvodu údajného nezverejnenia úplnej výročnej správy z roku 2016. SF sa 

s týmto rozhodnutím nestotožnil a pripravil príslušné právne kroky k náprave tohto rozhodnutia. 

Napriek uvedeným problémom vedenie SF zabezpečilo všetky náležitosti a podmienky potrebné na rozbehnutie súťažnej 

sezóny 2017/2018, na riadne pokračovanie činnosti všetkých orgánov SF, a v celom období vrátane v prvého polroku 2018 

na realizáciu všetkých plánovaných podujatí bez toho, aby bolo potrebné niečo zrušiť, či nejakým spôsobom obmedziť. 

 

Futsalové súťaže 

Zbytočne turbulentné obdobie spred začiatku súťažnej sezóny 2016/2017 sa opakovalo aj pred sezónou 2017/2018, čo bolo 

opätovne výsledkom konania L.Križana. Ten ako štatutár klubu 4FSC FTVŠ BA neprihlásil svoj klub do 1.SLF 2017/2018 

v riadnom ani viacerých náhradných termínoch a následne spustil kolotoč spomínaných podnetov, vrátane mediálnych 

atakov s opakovaným verejným prezentovaním klamlivých informácií o SF a jej predstaviteľoch. Všetky podnety predložené 

na SFZ nakoniec „prehral“. Najvyššia súťaž bola po neprihlásení 4FSC FTVŠ doplnená o 10-eho účastníka z Trnavy a všetky 

kluby podpísali Memorandum o spolupráci pri príprave a riadení 1.SLF, v ktorom sa dohodli na spoločných postupoch počas 

funkčného obdobia 2017-2021 pri plnom rešpektovaní Stanov SF a ďalších predpisov SF, SFZ, UEFA, FIFA. 

Všetky súťaže ročníka 2017/2018 boli v plánovaných termínoch spustené a dnes sú riadne ukončené. Poznáme majstrov 

Slovenska a aj touto cestou sa pripájame ku gratulácii Slovanu Bratislava k titulu v najvyššej súťaži mužov, juniorom Mimelu 

Lučenec v kategórii do 20 rokov, mladším juniorom Ekoprim Prešov v kategórii do 18 rokov a ženám Spartaka Myjava, ktorí 

dominovali vo svojich ligových súťažiach. K už zabehnutým súťažiam 1.SLF, 2.SLF, Futsalovej extralige juniorov (FEJ) do 20 

rokov, Ženskej futsalovej lige, postupovým školským súťažiam základných a stredných škôl, úspešne pribudla Futsalová 

extraliga juniorov do 18 rokov a po prvýkrát sa na Slovensku hrali dve mládežnícke ligové súťaže. Hlavným dôvodom jej 

zriadenia bolo získavanie novej generácie hráčov pre futsal, aj s ohľadom na dve významné kvalifikačné podujatia určené 

práve pre túto vekovú kategóriu - Olympijské hry mládeže 2018 a Majstrovstvá Európy 2019.  

Z pohľadu atraktivity futsalových súťaží možno konštatovať vysoký nárast úrovne 1.SLF, ktorá najmä príchodom väčšieho 

počtu zahraničných hráčov získala vyšší marketingový potenciál. V súťaži pôsobí minimálne 4-5 tímov, ktorých ambície sú 

najvyššie, narástol počet kvalitných zápasov, narástla sledovanosť zápasov nielen v TV Eso, ale najmä priamo v športových 

halách. V tomto smere prispeli k „dielu“ pozitívne obaja nováčikovia (Lučenec, Trnava), ale zlepšenej situácii dopomohol aj 

prechod žilinského Makroteamu späť do Žiliny a prechod troch bratislavských tímov z ŠH Mladosť do Hant arény. 

 

Reprezentácia 

Vedenie SF pokračovalo v nastavenom režime zabezpečenia dostatočného počtu reprezentačných podujatí pre všetky naše 

národné reprezentácie vo futsale. V súčasnosti riadne fungujú reprezentácie A-tímu mužov, A-tímu žien a mládežnícke 

reprezentácie do 17, 19 a 21 rokov. V prvom polroku 2018 bola zriadená reprezentácia akademikov – študentov VŠ, ktorý sa 

zúčastnia v auguste 2018 Majstrovstiev sveta v Kazachstane. Keďže mužský A-tím tentokrát nepostúpil ani do druhej fázy 

kvalifikácie o postup na ME, naša účasť na významných podujatiach v období jún 2017 – jún 2018 bola obmedzená iba na 

kvalifikáciu na Olympijské hry mládeže (OHM). V tejto súvislosti sme dosiahli významný diplomatický úspech, keď 



organizácia jednej z kvalifikačných skupín tohto podujatia bola pridelená Slovensku. Podujatie sme organizovali v Prievidzi, 

za spoluprácu patrí poďakovanie kolegom z klubu FSC Prievidza. Na tomto podujatí sme dosiahli súčasne významný 

športový úspech, keď naši chlapci pod vedením L.Vrbovského, P.Michaloviča a P.Kozára obsadili 2.miesto v silnej 

kvalifikačnej skupine a celkovo 5.miesto v Európe, čo znamená, že sme stále v hre o postup na OHM, čo by bol fantastický 

úspech a silný marketingový nástroj pre ďalší rozvoj futsalu. V týchto chvíľach z dôvodu zložitých kvalifikačných kľúčov 

čakáme ešte na rozhodnutie Olympijského výboru Ruska, ktorý kolektívny šport do Argentíny vyšle; od toho závisí naša 

účasť na OHM, no organizačnesme  v spolupráci s SOV predpripravení. 

V období od júna 2017 do júna 2018 slovenské futsalové reprezentácie absolvovali (resp. ešte absolvujú) nasledovné 

podujatia: 

Muži A-tím 

• 24. - 27. september 2017: medzinárodný turnaj SLOVAK FUTSAL WEEK 2017 - prípravné zápasy so Španielskom a 

Talianskom (Bratislava/Trnava) 

• 3. - 6. december 2017: tréningové sústredenie 

• 20. - 24. január 2018: medzinárodný turnaj krajín V4 (Miškolc) 

Muži U-21 

• 16.-18. jún 2017 sústredenie (Žilina) 

• 10. - 12. september 2017: sústredenie a prípravný zápas (Čadca/Cieszyn) 

• 13. - 14. október 2017: spoločné tréningové sústredenie s U19 (Púchov) 

• 6. - 9. november 2017: dva prípravné zápasy s Francúzskom (Žilina) 

• 20. - 24. január 2018: medzinárodný turnaj krajín V4 (Miškolc) 

Muži U-19 

• 28. - 30. august 2017: spoločné tréningové sústredenie s U17 (Žilina) 

• 13. - 14. október 2017: spoločné tréningové sústredenie s U21 (Púchov) 

• 6. - 9. november 2017: dva prípravné zápasy s Francúzskom (Žilina) 

• 7. - 10. december 2017: medzinárodný turnaj krajín V4 (Budapešť) 

• 5. – 7. marec 2018: dva prípravné zápasy so Španielskom (Piešťany) 

Muži U-17/U-18 

• 28. - 30. august 2017: spoločné tréningové sústredenie s U19 (Žilina) 

• 18. - 20. september 2017: tréningové sústredenie (Púchov) 

• 13. - 17. október 2017: medzinárodný turnaj - prípravné zápasy s Maďarskom, Francúzskom, Českom (Ostrava) 

• 29. október - 5. november 2017: kvalifikácia na olympijské hry mládeže (Prievidza) 

• 14. – 18. marec 2018: medzinárodný turnaj - prípravné zápasy s Rumunskom, Maďarskom, Francúzskom (Vsetín) 

Ženy A-tím 

• 10.-12. jún 2017: tréningové sústredenie (Púchov) 

• 5. - 8. september 2017: dva prípravné zápasy s Ruskom (Piešťany) 

• 27. - 28. november 2017: tréningové sústredenie (Kežmarok) 

• 7. - 10. december 2017: medzinárodný turnaj krajín V4 (Budapešť) 

• 27. február – 1.marec 2018: tréningové sústredenie (Kežmarok) 

• 23. – 26. apríl 2018: tréningové sústredenie (Kežmarok) 

• 13. – 15. máj 2018: dva prípravné zápasy so Slovinskom (Bratislava) 

• 22. – 24. jún: dva prípravné zápasy s Českom (Myjava/Hodonín) 

Akademici - muži 

• 6. – 8. apríl 2018: tréningové sústredenie (Bratislava) 

• 10. – 14. máj 2018: medzinárodný turnaj – prípravné zápasy s Grónsko, Českom (Hodonín) 

• 16. – 18. jún 2018: tréningové sústredenie (Malacky) 

 

SF vytvoril adekvátne podmienky pre všetky slovenské reprezentačné výbery v súlade s prioritami stanovenými pre rok 

2017 a v tejto súvislosti zorganizoval viac ako 30 reprezentačných akcií, čo predstavuje historické maximum. Vysoko 



pozitívne v odbornej aj laickej verejnosti bola hodnotená nová akcia SF Slovak Futsal Week, v ktorej chceme pokračovať 

a urobiť tradíciu organizácie takéhoto významného turnaja na Slovensku. Pozitívne hodnotenia sú aj v súvislosti s ďalšími 

podujatiami – medzištátne zápasy, olympijská kvalifikácia, či už zo strany našich zahraničných hostí, ako aj zo strany UEFA 

ohľadom organizácie olympijskej kvalifikácie, ktorí vyjadrili maximálnu spokojnosť s organizáciou podujatí na Slovensku. 

Vedenie SF dokázalo, že aj v skromných podmienkach sa dá zorganizovať úspešná medzinárodná akcia. 

Kalendár reprezentačných akcií pre rok 2018 bol pripravený s ohľadom na navrhované priority roku 2018 a s ohľadom na 

potenciálne finančné príjmy roku 2018. Z hľadiska rozhodnutí UEFA sa vedenie SF zhodlo na tom, že cieľovou vekovou 

kategóriou najbližšieho obdobia sú ročníky narodenia 2000 a mladší, na výber a prípravu ktorých musia byť smerované 

aktivity SF na klubovej i reprezentačnej úrovni. V roku 2018 bola a naďalej bude teda prioritou práca s vekovou kategóriou 

chlapcov U-18, hoci osobitný reprezentačný výber pre túto kategóriu na tento prechodný rok nebol vytváraný. Členovia VV 

SF sa zhodli na cieľových prioritách, na základe ktorých bol kalendár zostavený nasledovne: 

Priority na 1.polrok 2018: 

- príprava na Akademické majstrovstvá sveta (19.-26. august 2018) 

- príprava na Majstrovstvá Európy žien – Main Round (11. – 16. september 2018) 

Priority na 2.polrok 2018: 

- príprava na Kvalifikáciu Majstrovstiev sveta mužov (apríl 2019) 

- príprava na Majstrovstvá Európy hráčov do 19 rokov – Main Round (marec 2019). 

V druhej polovici roka nás teda čaká veľmi náročné obdobie nielen z hľadiska organizácie množstva podujatí, ale aj z hľadiska 

finančnej náročnosti. 

 

Marketing  

Okrem základnej marketingovej komunikácie prostredníctvom oficiálnej webovej stránky www.futsalslovakia.sk, oficiálneho 

facebookového profilu "futsalslovakia.sk", oficiálneho instagramového profilu, či výsledkového servisu na „futbalnete“, sme 

pokračovali aj v súťažnej sezóne 2017/2018 vo vysielaní priamych prenosov z 1. SLF prostredníctvom nášho exkluzívneho 

mediálneho partnera - banskobystrickej digitálnej televízie TV ESO. Potešujúca je skutočnosť, že rastie sledovanosť nielen 

tejto našej televízie, ale aj návštevnosť priamo v športových halách.  

Po tom, čo sme pred rokom uzavreli reklamnú zmluvu so spoločnosťou VIX, s.r.o. Žilina, z ktorej plnenia bolo zabezpečené 

oblečenie pre rozhodcov na štyri roky, sa začiatkom roku 2018 podarilo uzatvoriť ďalšiu reklamnú zmluvu, v zmysle ktorej 

budeme prezentovať značku Varta. Zmluva je uzavretá na 1,5 sezóny (zvyšok 2017/2018 a 2018/2019), s následnou opciou 

na ďalšie roky. Plnenie nie je horibilné, ale je znakom toho, že SF má čo ponúknuť a o slovenský futsal začína byť záujem. 

Uvedomujeme si, že potrebujeme naďalej rozširovať mediálny priestor, pripraviť nové propagačné akcie, ktorú budú 

základným predpokladom pre realizáciu nových reklamných možností. Dôležité je, že postupne dochádza aj k zmene 

marketingového myslenia našich klubov, keď vo viacerých prípadoch došlo k významnému skvalitneniu základných 

marketingových aktivít pri ligových zápasoch. 

Významným marketingovým nástrojom futsalu sa definítvne stal aj TOP FUTSAL, slávnostná udalosť venovaná vyhlasovaniu 

tých najlepších v slovenskom futsale. Získal svoju tradíciu a galavečer TOP FUTSAL 2017 bol s partnermi SF zorganizovaný 

v apríli 2018 opäť na veľmi vysokej úrovni v reprezentačných priestoroch hotela Holiday Inn a SF v tejto tradícii bude určite 

pokračovať. Zaslúžia si to všetci, ktorí počas celého roka futsal na Slovensku riadia, organizujú, hrajú, propagujú... 

 

Ekonomika 

Občianske združenie Slovenský futsal od volebnej KSF 2017 uzavrelo jedno účtovné obdobie, a to kalendárny rok 2017. 

Slovenský futsal za uvedené účtovné a zdaňovacie obdobie riadne vykonal účtovnú závierku a v zákonnej lehote do konca 

júna 2018 (po konferencii) bude podané daňové priznanie k dani z príjmov (daň z príjmov = 0 eur). Občianske združenie 

Slovenský futsal v uvedenom účtovnom období dosiahol výnosy v úhrnnej výške 336 648 eur, pri nákladoch 318 594 eur, 

čo znamená hospodársky výsledok zisk 18 054 eur. 

 



Prehľad hlavných položiek výnosov 

Príspevky zo SFZ – príspevok uznanému športu MŠVVaŠ SR 210.000 eur 

Príspevky zo SFZ – príspevok športu UEFA 40.000 eur 

Príspevok z UEFA na organizáciu OHM 35.000 eur 

Poplatky klubov 35.219 eur 

Štartovné klubov 8.000 eur 

Členské príspevky 2.372 eur 

Príjmy z reklamy 4.000 eur 

 

Prehľad hlavných položiek nákladov 

Materiál – športové potreby 19.889 eur 

Služby – ubytovanie reprezentácií 77.395 eur 

Služby – stravovanie reprezentácií 30.021 eur 

Služby – autobusová preprava 19.962 eur 

Služby – prenájom hál 12.093 eur 

Služby – TV vysielanie 12.914 eur 

Služby – letenky 17.302 eur 

Služby – reklama 8.093 eur 

Náhrady vyplácané za činnosť rozhodcov, delegátov, trénerov, hráčov 97.223 eur 

Cestovné – hráči, realizačný tím reprezentácií 8.603 eur 

 

Pozn.: Výkazy účtovnej závierky (súvaha, výsledovka) sú prílohou tejto správy. Kompletná účtovná závierka, vrátane 

Poznámok, je súčasťou Výročnej správy SF za rok 2017. 

SF k termínu uvedenej účtovnej závierky k 31.12.2017 neevidoval žiadne záväzky, s výnimkou záväzku vyplývajúceho 

z rozpisu súťaží voči klubom z titulu finančnej zábezpeky (10 x 500 eur) viazanej na krytie neuhradených záväzkov klubov. 

V súčasnosti (v čase konania konferencie) má SF záväzky z bežnej činnosti voči dodávateľom vo výške cca 9 tis. eur - všetko 

v lehote splatnosti, príp. krátko po lehote splatnosti, a záväzky voči niektorým členom realizačných tímov reprezentácií 

z posledných repreakcií. Vzhľadom k tomu, že je začiatok nového mesiaca vzniká záväzok voči rozhodcom a delegátom za 

mesiac máj 2018, ktoré sú však štandardne uhrádzané v dohodnutých lehotách splatnosti. 

SF k termínu uvedenej účtovnej závierky k 31.12.2017 neevidoval ani žiadne pohľadávky, nakoľko všetky naše nároky 

existujúce z predchádzajúcich období voči SFZ boli v priebehu roku vysporiadané. V súčasnosti v čase konania konferencie 

má SF pohľadávky z bežnej činnosti zo strany niektorých klubov, tu je však predpoklad, že do konca júla 2018, kedy je 

termín na vysporiadanie finančnej zábezpeky, budú tieto pohľadávky vyriešené. 

V aktuálne prebiehajúcom účtovnom období (1.1. - 31.12.2018) SF vychádzajúc z návrhu od SFZ z novembra 2017 hospodári 

s plánovanými príjmami zo SFZ vo výške 260.000 eur, vrátane 40.000 eur z UEFA, z ktorých ku dňu konania konferencie bolo 

prostredníctvom fakturácie cez SFZ použitých cca 40.000 eur. Situácia je však značne neštandardná, keďže stále nie je 

podpísaná zmluva medzi SF a SFZ na ďalšie obdobie. Najbližšie pracovné stretnutie „zmluvných strán“ je plánované na tretí 

júnový týždeň. 

 



V Žiline, 5.6.2018 

Ing. Dušan Dobšovič 

predseda SF 

  



Prílohy: 

Výsledovka – náklady 

 



Výsledovka – výnosy 

 



Súvaha – aktíva, časť 1 

 



Súvaha – aktíva, časť 2 

 



Súvaha - pasíva 

 


